





Ushering in the New Year Together! 齐齐迎接新的一年!

Around 3,000 in-house guests and visitors from everywhere turned up at the Hibiscus Walk, Lexis Hibiscus Port Dickson to countdown to 2019 and usher in the new year. The enthusiastic crowd was treated to an array of exciting activities and performances such as a Zumba dance, a fire dance, live bands and a mini night market, while they anticipated the climactic event of the night—a spectacular synchronized firework display at the stroke of midnight! The crowd burst into joyous cheers and loud applause as the first night sky of the year was brilliantly lit by glorious fireworks. It was most definitely a night to remember for everyone there!

大约3000名酒店住客和来自各地的游客聚集在马来西亚大红花（丽昇精选酒店）的大红花沙滩美食街，一起倒数跨年迎接全新的2019年。现场的气氛被一系列精心策划的活动与表演环节炒得热闹非凡。热情的群众除了满心期待当晚的高潮—午夜烟火表演之外，也被尊巴舞、火舞、现场乐队等各种五花八门的精彩表演逗得乐开怀，同时还有个迷你夜市供他们逛。当烟花绽放天际，夜空被绚烂的烟火表演照亮时，人群中爆发出如雷贯耳的欢呼声和掌声。这绝对是一个让人永生难忘的美好夜晚！





A Day of Shooting with Beloved Malaysian Starlets! 星光璀璨的一天

Lexis Hibiscus Port Dickson had the honour of hosting not one, BUT TWO of Malaysia's hottest starlets when the well-known actress, singer, fashion model, TV host, film producer and former beauty queen—Erra Fazira, along with the highly successful singer-cum-actress Fauziah Latiff paid the resort a visit as they attended the shooting for "Disebalik Idola", a talk show where famous celebrities share stories of their rise to fame and success. Among the locations featured on the show were the Lighthouse Club and the Imperial Suite.

马来西亚大红花（丽昇精选酒店）最近与有荣焉的迎接了两位大马天后级来宾—著名的女演员、歌手、模特、电视节目主持人、制片人和前选美皇后Erra Fazira, 及影歌双栖的 Fauziah Latiff。这两位本地巨星趁着录制谈话性节目 "Disebalik Tabir" 时的空档造访了她们最爱的度假村。"Disebalik Tabir" 是一个供名人们分享他们成名过程中的高低起伏及趣事的电视节目，节目中会出现的场景包括了灯塔俱乐部和帝皇套房。



Lexis Suites Penang ushered in the Chinese New Year with a Lion Dance Performance 醒狮团拜槟城丽昇豪华套房迎新春



Lexis Suites Penang celebrated the Year of the Boar with a smashing Lion Dance performance. The exhilarating performance captivated the guests, who also grabbed the opportunity to touch the auspicious red lions before getting up close for a photo or two. May the special appearance of these lions brings abundance of blessings and prosperity for everyone.

槟城丽昇豪华套房以精彩的醒狮贺岁表演庆祝胖嘟嘟的猪年。此令人振奋的表演吸引了不少宾客与民众围观，他们还把握了这难得的机会去触摸醒狮们，好让来年能大吉大利。当然也少不了创意满满的自拍和照相环节。但愿贺岁醒狮的出现能为大家带来无尽的锦衣玉食，荣华富贵。



Facade Lighting Gives Dazzling New Look to Grand Lexis Port Dickson & Lexis Port Dickson 丽昇海上泳池别墅及丽昇海上度假村 炫目的新面貌



Guests of the GLPD and LPD will be amazed by a dazzling display of lights on the hotels' facades. The newly-installed lighting uses warm multicolour lights to illuminate and accentuate the building's iconic beauty. The best spot to view the lightshow from is on the outside of the hotels' main lobbies. Guests will truly enjoy the intricate light displays of various lighting modes greeting them on the hotels' façades, lighting up the surrounding night sky for perfect selfies and insta-worthy shots.

光临丽昇海上泳池别墅和丽昇海上度假村的宾客们，将被酒店外墙上神摇目夺的新立面照明给深深吸引而不禁驻足。新安装的照明系统使用暖色系五彩灯来照亮和强调这两大标志性建筑。欣赏此灯光闪烁美景的最佳地点是酒店大堂的外面。这两大富丽堂皇的酒店外观经过光彩夺目的灯光点缀后更显得壮观，为周围的景物及夜空都赋予另一种金碧辉煌的美感，绝对是不容错过的自拍打卡好地点。

Joker Xue in the House! 薛之谦来过!

We were utterly starstruck when we met this major superstar during his recent visit to Penang for his Sky Scaper WorldTour Concert! Our team had the once-in-a-lifetime opportunity to take a few quick photographs with the extremely talented yet still so down-to-earth and humble Chinese pop star and famous heartthrob.

华人家喻户晓的乐坛巨星薛之谦最近锋芒毕露的到槟城举办了她的摩天大楼世界巡回演唱会，他的出现把槟城丽昇豪华套房的团队与宾客们完完全全给吸引住了。大家更是把握这千载难逢的机会与这位才华横溢的万人迷合影留念。



Shooting of Famous Taiwanese Variety Game Show, Mr. Player 宪哥带领综艺玩很大团队杀到槟城来了



Guess what? The hottest Taiwanese talk show host Mr. Jacky Wu and his celebrity friends recently paid us a visit at Lexis Suites Penang! We also had the chance to take a star-studded group photo with all of them! Standing from left to right is Ms Wu Jie An, Ms Pan Ying Chu, Ms Huang Yu Hsien, Mr. Jacky Wu Tsung Hsien along with Mr. Teng Yung Lin, Ms. Yeh Ting An, Mr. Huang Hung Sheng and Mr. Lin Po Yen.

台湾最火红的节目主持人吴宗宪先生最近带领着他的一班明星朋友们拜访了槟城丽昇豪华套房！我们还有机会和他们一起拍了一张群星荟萃的合影！由左至右为吴婕安（元元）、潘映竹（竹竹）、黄瑜娴（小娴）、吴宗宪（宪哥）、姚元浩、叶婷安、黄鸿升（小鬼）及林伯彦（博焱）。



Lexis Hotel Group presented each residents with Ang Pow and groceries consist of milk powder, cream crackers, canned sardines, milo, coffee, toiletries and many more.
丽昇酒店集团的派红包和捐赠各种日常用品给有需要的弱势群体。

In conjunction with Chinese New Year, Lexis Hotel Group comprising Lexis Port Dickson, Grand Lexis Port Dickson and Lexis Hibiscus Port Dickson showered residents from Pusat Penjagaan Warga Usia Emas Tong Sim with love, care and laughter. The main objective of this event is to spreading festive joy and sharing the company's good fortune with the less privileged.

The event kicked off with an auspicious and powerful Lion Dance motioning fiercely to the thunderous beating of the Chinese drums. The lions teased and snuggled up to the senior citizens in the home, then distributed mandarin oranges and cookies to the residents. Following the lion dance performance, hotel staff entertained residents with classic Chinese New Year melodies.

The residents were then invited to toss the 'Prosperity Yee Sang' together with hotel associates for good luck, longevity and abundance of happiness. The charity visit continued with a scrumptious lunch specially crafted by our Executive Chef and his team.

Mr Simon Tan, General Manager of Lexis Hibiscus Port Dickson and Ms Lily Chiok, General Manager of Grand and Lexis Port Dickson presented angpows to the residents and groceries consist of milk powder, cream crackers, canned sardines, milo, coffee, toiletries and many more to the chairman of the home, Mr Chong On Wee.

The event ended with group photography session with the residents and hotel team.

在庆祝新春佳节之际，由丽昇海上度假村、丽昇海上泳池别墅与马来西亚大红花（丽昇精选酒店）组成的丽昇酒店集团，带着最深切的爱和关怀前往同心乐龄关怀中心为那里的年老居民们献上暖心的佳节祝福。此活动的主要目的是传播春节欢乐，让中心里的老人们也能笑颜逐开。同时也提醒大家切勿忘记出一份力去扶持弱势群体，并以行善为乐。

此次活动以一场声势浩大的醒狮表演拉开序幕。身手敏捷的吉祥醒狮在气势磅礴的锣鼓声中摇头摆尾，翻腾跳跃。醒狮们还调皮地依偎在长者们的旁边，顺势分发橘子和饼干。舞狮表演结束后，酒店团队继续以经典中国新年歌曲来娱乐长者们。

Lexis Hotel Group Brings Festive Cheers to Old Folks

丽昇酒店集团 为孤老带来佳节欢笑

接下来的吉祥捞生，酒店团队与中心里的老年人们一同祈求来年好运滚滚来、幸福快乐和万寿无疆等各种美好祝愿，然后大家再一起享用大厨和其团队所精心制作的美味午餐。

马来西亚大红花（丽昇精选酒店）总经理陈子建，和丽昇海上度假村与丽昇海上泳池别墅总经理石丽华，开始派发红包给中心里的长者们。他们还把包括了各种日常用品如：奶粉、奶油饼干、罐头沙丁鱼，美禄、咖啡、浴室用品等的捐赠物品亲手交给了同心乐龄关怀中心的主席张德漳先生。

最后，整个团队和中心里的长者们来个合照，也让此意义非凡的活动圆满结束。



Simon Tan, the General Manager of Lexis Hibiscus Port Dickson and Lily Chiok, the General Manager of Lexis Port Dickson & Grand Lexis Port Dickson, offer the residents of Pusat Penjagaan Warga Usia Emas Tong Sim with Yee Sang.
马来西亚大红花（丽昇精选酒店）总经理陈子建，和丽昇海上度假村与丽昇海上泳池别墅总经理石丽华，请同心乐龄关怀中心的长者们吃鱼生。



Simon Tan and Lily Chiok with Chong On Wee, Founder of Pusat Penjagaan Warga Usia Emas Tong Sim. The home takes care of total 10 senior citizens who do not have the means to support or care for themselves.
陈子建和石丽华与同心乐龄关怀中心的主席张德漳先生合影。此中心目前庇护了十位不能自理又无家可归的老人家，让他们能过一个较有素质的晚年生活。

Tourism Malaysia Shares Positive Outlook for 2019

马来西亚旅游局分享2019年的乐观前景



Fifty international media members were among the audience when Tourism Malaysia shared Malaysia tourism highlights and plans to enhance the tourism industry during the National Tourism Organisation (NTO) Country Media briefing on 17 January 2019 as a part of the 38th ASEAN Tourism Forum (ATF) in Ha Long Bay, Vietnam, which was held from 14 to 18 January 2019.

Datuk Ahmad Shah Hussein Tambakau, Chairman of Tourism Malaysia and Datuk Musa Yusof, the Director General of Tourism Malaysia said that Tourism Malaysia plans to boost Malaysia's Tourism industry through airline partnerships, engagement with digital technology, marketing plans to first tier and second tier cities, and penetration into the filming industry to boost film tourism by driving more tourists to the country through the effects of films and Television productions.

While the Visit Melaka campaign, the 5th World Tourism Conference in Kota Kinabalu, Sabah, the 8th World Summit on Arts & Culture in Kuala Lumpur, the Visit Sarawak campaign, and the Malaysia-China Cooperation Year in 2019-2020 were also highlighted as some of the main upcoming events and initiatives.

The annual ATF is a cooperative regional effort to promote the Association of Southeast Asian Nations (ASEAN) as one tourist destination, and it involves the tourism industry sectors of the 10 member states of ASEAN. This year's Malaysian delegation shows a strong presence which comprised of 33 sellers from hotels and resorts, tour agencies and state tourism boards, such as Tourism Selangor, Penang Global.

马来西亚旅游局于2019年1月17日国家旅游组织所举办的各国媒体简报中，与五十位国际媒体代表分享了马来西亚旅游亮点及多项提高旅游业的计划。此媒体简报是2019年1月14日到18日在下龙湾，越南所举办的第38届东盟旅游论坛的项目其一。

马来西亚旅游局的主席Datuk Ahmad Shah Hussein Tambakau，及马来西亚旅游局高级总监Datuk Musa Yusof说，马来西亚旅游局促进马来西亚旅游业的计划包括了：与航空公司及各数码媒体合作，在各一线和二线城市进行推销大马旅游的活动，及跨界电影产业来推广大马成为知名拍摄目的地（电影及电视剧）以吸引更多游客。

此外，马六甲旅游年、沙巴哥打京那巴鲁举办的第五届世界旅游会议、吉隆坡第八届世界艺术文化峰会、砂拉越旅游年、2019-2020年马中合作年等活动，也将是2019年的焦点和主要活动策划。

一年一度的东盟旅游论坛，是东南亚国家联盟（东盟）作为一个旅游目的地的区域性合作活动，并涉及了东盟十个成员国的旅游业者。今年的马来西亚代表团展示了强大的实力，包括了33家来自酒店和度假村、旅行社的卖家，以及各州旅游局，如雪兰莪旅游局和檳城旅游局等。





Lot 11-3, Level 11, Tower Block, Menara Milenium, 8, Jalan Damanlela,
Pusat Bandar Damansara, Bukit Damansara, 50490, Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel : 603 2082 0333 | Fax : 603 2082 0222 | Email : lexis@lexis.my | Website : www.lexis.my

IMPERIAL LEXIS®
KUALA LUMPUR

 LEXIS HIBISCUS®
— PORT DICKSON —

LEXIS SUITES®
PENANG

ROYAL LEXIS®
KUALA LUMPUR

GRAND LEXIS®
PORT DICKSON

LEXIS®
PORT DICKSON

LEXIS® ULTIMA
PORT DICKSON